
Oppsummering felles styremøte med Rogne IL 010914 

1. Deltaking på kvarandre sine aktivitetar. 

Som tidlegare : Er du medlem i eitt av laga, kan du vere med på det andre 

laget sine aktivitetar. 

 

2. Kontingentsatsar. 

Rogne ønsker ikkje å auke sine  satsar. ØSIL ønsker ikkje å redusere sine. 

Konklusjon : Som no. 

 

3. Godtgjersle for dugnadsarbeid på dei store arrangementa. 

Orientering : Ordninga gjeld og for  Rogne IL. ( Sjå styresak ØSIL.) 

 

4. Ny avtale fotballgruppa. 

Semje om å setje ned ei gruppe til å arbeide med dette. Representantar frå 

ØSIL : Reidun Gudny Veflen, Jon Arild Myrvold. Rogne vel sine 

representantar seinare. Gruppa skal lage eit utkast til avtale innan 

15.11.14. 

 

5. Felles handballgruppe. 

Rogne treng meir tid til å drøfte saka. ØSIL har valt sine representantar til 

å arbeide ut ei avtale. ( Sjå styresak.) 

Samarbeidet om 14-årslaga held fram. 

Bør vurdere samarbeid om 12-årslaga. 

 

6. Anleggsituasjonen. 

Konklusjon : Begge laga står fast på tidlegare prioriteringar. 

Vi skal arbeide saman om å få kommunen til å overta halleiga på BHSS. 

 

7. Framtidige fellesmøte. 

Konklusjon : Leiarane kallar inn når det er aktuelle saker. 



Heggenes 010914. 

 

Ove Skaret 


